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Reservation rörande #23 Justering av budget för 

ombyggnation av gymnasiets kök 

Redan under våren 2022 ställde sig Sverigedemokraterna frågande till investeringarna i gymnasiets kök, 

då framför allt rörande den ekonomiska aspekten. Vi oroade oss över hur kommunens upphandlingar i 

princip alltid blev avsevärt dyrare än utlovat i upphandlingsresultatet och vi har gång efter annan kunnat 

observerat hur kostnaderna skenat. 

Nu kan vi återigen se hur kostnaderna ökar kraftigt och därför har vi kommit fram till att det inte längre 

går att ställa sig bakom detta projekt. Ska kommunen göra omfattande ekonomiska investeringar måste 

det först bli ordning i hur upphandlingarna sköts, att kalkylerna håller och att det hushålls med 

skattebetalarnas pengar. 

Vi förstår behoven av ett fungerande kök på gymnasiet men samtidigt så anser vi att det har växt långt 

över vad som är nödvändigt och därmed också kostnaderna. Vi ställde oss tidigare bakom ett av de 

alternativ som ursprungligen fanns som förslag till beslut och det hade vad vi förstår inte medfört i 

närheten av samma kostnader och troligen inte heller skapat en situation som medför att budgeten nu 

måste justeras upp. 

Vi yrkar nu avslag men då beslutet blev att godkänna den justerade budgeten så reserverar vi oss 

härmed mot beslutet. 

Per Carlberg 

Ledamot Sverigedemokraterna 

 


